

## 《单词百科:Wenden是什么意思?Wenden怎么发音?Wenden的解释和用法》

英语单词Wenden是什么意思?Wenden怎么读?Wenden怎么发音?简答网为您整理了Wenden的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### Wenden的意思

1、[人名] 温登;[地名] [德国、美国] 文登;

### Wenden的双语例句

1、Learner Strategies for Learner Autonomy by Anita Wenden is a good resource.

Wenden,A. 的LearnerStrategies forLearner Autonomy就是一分极好的参考文献.

2、The paper adopted Wenden' stheory into practice.

本论文把Wenden的理论投入实践。

3、However, Wenden ( 1985) deems that one of the paramount goals of language training is to facilitate the autonomy of learners.

然而Wenden ( 1985 ) 认为语言培训的首要目标之一就是帮助学习者自主学习。

4、While students focusing on metacognitive strategy training are not too much. Wenden ( 1985) considers that learning strategy is the key to foster learners' autonomy while metacognition is the key to learning strategy.

Wenden ( 1985 ) 认为促进学生自主学习的关键是培养学生的学习策略，而学习策略的关键是元认知策略。

5、Conclusion The improved prescription of Wenden decoction is able to effectively inhibit the apoptosis of cellular model of Alzheimer's disease and its functional mechanisms may be associated with its intervention in the expression of the gene bax related to apoptosis and the rise of bcl-2/ bax ratio.

结论：温胆汤改良方能有效地抑制AD细胞模型凋亡，其作用机理可能与其干预凋亡相关基因bax的表达，升高bcl-2 / bax比值有关。

以上是简答网为您整理的Wenden怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于Wenden的用法、

Wenden的释义、Wenden的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Wenden>